Consolidated financial results for the year ended 31 December 2024

BALADNA achieved an all-time record revenue and net profit reporting 8% growth in revenue and 69% growth in net profit for the year ended **31 December 2024**



بلـــدنا ش.م.ع.ق. BALADNA Q.P.S.C.



Doha, Qatar, 7th February 2025: Baladna Q.P.S.C. the leading Dairy and Juice company in Qatar, announced annual financial results for the year ended 31 December 2024, achieving record high revenue and net profit. The Company's performance highlights the success of its market-driven strategies, growing market share and focus on operational excellence, shaping Baladna for sustainable growth.

KEY FINANCIAL HIGHLIGHTS

Full year 2024 revenue of QAR 1,145 million, up 8% year-on-year (YoY), driven by stronger performance across all sales channels and product categories, new products, successful marketing campaigns and continued market share gains
Full year 2024 net profit reached QAR 185 million, up 69% YoY, with margins improving from 10% to 16%, driven by operational efficiencies and strategic cost controls along with profit from international activities
Q4 2024 revenue reached QAR 286 million, a 1% increase YOY, mainly driven by higher market share in key product categories

updated packaging and flavors under the "Every Day Quality, Every Day Value" initiative. Baladna maintained a perfect quality record throughout the year, achieving 100% market demand fulfillment through advanced inventory management and planning systems. Notably, Baladna became the first company in Qatar to receive the prestigious FSSC 22000 version 6 certification for food safety management systems, underscoring its commitment to quality and reliability.

Strategic Highlights and Market Expansion

Baladna has announced its landmark USD 3.5 billion project to establish the largest vertically integrated dairy farm in Algeria. With a 51% equity stake, the venture will house over 270,000 cows and produce approximately 1.7 billion liters of milk annually. Following the signing of a framework agreement in April 2024 and shareholder agreement in September 2024, related agreements, including an off-take arrangement with the Algerian government, are expected in Q1 2025. Post-period end, in January 2025, the new entity, "Baladna Algeria," was incorporated.

Key Highlights



Initiated the largest integrated dairy project with the Algerian Government

• Q4 2024 net profit of QAR 44.0 million recording a slight decrease of 2%

Baladna reported revenue of QR 1,145 million for 2024, driven by higher sales volumes across both HORECA and retail channels. Revenue growth was largely attributed to the boost from Qatar's hosting of the sixth edition of the Asia Cup, a strong contribution from Ramadan sales and gains in market share across key product categories. The successful launch of new products and marketing campaigns further enhanced its competitive position.

Net profit reached record high of QAR 185 million, achieving a substantial 69% YoY growth. This increase was driven by growth in topline, enhanced operational efficiencies across the value chain and disciplined cost control measures, which helped to drive net profit margin improvement from 10% to 16%. Additionally, Baladna benefitted profit from international activities and reduction in finance costs through effective negotiations, further contributing to a robust bottom line.

In 2024, Baladna made significant strides in product innovation and quality excellence. In March, the juice portfolio was enhanced with improved flavors, new varieties and refreshed packaging. In June, the company entered the high-protein milk and yogurt segment, extended Greek yogurt range, increased the variety of cheese products. and revitalized the Awafi line with In September 2024, Baladna also signed a Memorandum of Understanding with the Algerian Ministry of Industry & Pharmaceutical Production to explore the establishment of an infant milk production project in partnership with Algerian National Investment Fund. This initiative highlights Baladna's commitment to expanding its footprint in Algeria and contributing to the country's dairy and nutritional industries.

In November 2024, Baladna's domestic market expansion was strengthened by securing a QAR 100 million government contract to supply evaporated milk in 2025. Evaporated milk and sterilised cream along with other products are produced in the newly built, state-of-the-art factory, supporting Qatar's food self-sufficiency goals and enhancing food security by reducing reliance on imports.

Proposed Dividend for 2024

Baladna is pleased to announce the proposed dividend distribution to its shareholders with the strong financial results of the year 2024. The Board of Directors decided to issue 1 bonus share for each 19 share, upon the approval of the upcoming General Assembly Meeting. This move reflects the company's confidence in its future prospects and aims to reward its valued investors.

100 Million Bonus Shares Proposed to be issued upon the approval of the General Assembly Meeting



Achieved record revenue, net profit, and EBITDA



Launched new innovations



Awarded evaporated milk production with Qatar government



Increase profit from international activities



First company in Qatar to be awarded FSSC 22000 version 6 certification



Operational efficiency across entire value chain

For the complete financial statements, please visit: https://baladna.com/corporate or email: ir@baladna.com



النتائج المالية الموحدة للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024



حققــت شركــة بلدنــا رقماً قياســيًا في الإيرادات وصافي الأرباح مسجلة نموًا بنســبة 8% في الإيـرادات و 69% في صافي الأرباح للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024





الدوحـة، قطـر، 7 فبرايـر 2025؛ أعلنـت شركـة بلدنـا ش.م.ق.م.ق. الرائـدة في مجـال الألبـان والعصائـر في قطـر، عـن نتائجهـا الماليـة السـنوية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2024، محققة إيرادات قياسية وصافي أربـاح قياسـية. يسـلط أداء الشركــة الضــوء على نجــاح استراتيجياتهــا التــي تعتمـد على السـوق، والحصـة السـوقية المتزايـدة والتركيـز على التميـز التشـغيلي، مما سـاهم في تشـكيل شركـة بلدنـا لتحقيـق النمـو المســتدام.

أبرز ملامح الأداء المالي

• بلغــت الإيـرادات للعــام 2024 بأكملــه 1,145 مليــون ريـال قطـري، زيــادة ســنوية بنســبة 8% على اســاس ســنوي، مدفوعــة بـاداء أقــوى في جميــع قنــوات البيــع وفئــات المنتجــات، والمنتجــات الجديـدة، والحـملات التسـويقية الناجحـة، واسـتمرار مكاسـب الحصـة الســـوقية.

دخلـت الشركـة في قطـاع الحليـب والزبـادي عـالي البروتين، ووسـعت مجموعــة الزبـادي اليونـاني، وزادت مـن تنـوع منتجـات الـجبن، وأعـادت تنشيط خط إنتاج العـوافي بتغليـف ونكهـات محدثـة في إطـار مبـادرة" كل يـوم جـودة، كل يـوم قيمـة". وحافظـت بلدنـا علم سـجل جـودة مثـالي على مـدار العـام، محققـة نسـبة 100% مـن تلبيـة الطلـب في السـوق مـن خلال أنظمــة متقدمــة لإدارة المخــزون والتخطيـط. والجديـر بالذكـر أن شركة بلدنا أصبحت أول شركة في قطـر تحصـل علم شـهادة FSSC 22000 الإصدار 6 المرموقــة لأنظمــة إدارة سلامــة الأغذيــة، مما يؤكـد التزامهــا بالجـودة والموثوقيـة.

الملامح الاستراتيجية والتوسع في السوق





إطلاق اكبر مشروع متكامل للألبان فَي العالمُ مع الحكومة الجزائرية

- بلـغ صـافي الربـح الصـافي للعـام 2024 بأكملــه 185 مليـون ريـال قطري، بزيادة 69% علب أساس سنوي، مع تحسن هوامش الربح مـن 10% إلى 16% مدفوعـاً بالكفـاءة التشـغيلية وضوابـط التكاليـف الاستراتيجيــة إلى جانــب الأربـاح مــن الأنشـطة الدوليــة.
- بلغت إيرادات الربع الرابع مـن عـام 2024, 286 مليـون ريـال قطـري، بزيـادة 1% على أسـاس سـنوي، مدفوعــة بشـكل رئـيسي بارتفـاع الحصــة السـوقية في فئـات المنتجـات الرئيسـية.
- بلغ صافي أرباح الربع الرابع من عام 2024 مبلغ 44.0 مليون ريال قطـري مسـجلاً انخفاضًـا طفيفًـا بنسـبة 2%

أعلنت شركـة بلدنـا عـن تحقيـق إيـرادات بقيمـة 1,145 مليـون ريـال قطـر ي لعام 2024، مدفوعةً بارتفاع حجـم المبيعـات عبر كل مـن قنـوات الفنـادق والمطاعـم والمقاهـي وقنـوات البيـع بالتجزئـة. ويُعـز ب نمـو الإيـرادات إلى حدد كـبير إلى المكاسـب التـب حققتهـا اسـتضافة قطـر للنسـخة السادسـة مـن كأس آسـيا، والمسـاهمة القويـة مـن مبيعـات شـهر رمضـان والمكاسـب في الحصــة الســوقية عبر فئــات المنتجــات الرئيســية. كما ساهم الإعلان الناجح للمنتجات الجديدة والحملات التسويقية في تعزيز مركزهـا التنـافسي.

وصل صافي الأرباح إلى مستوى قياسي بلغ 185 مليون ريال قطري، محققـاً نمــواً كـبيراً بنسـبة 69% على أسـاس سـنوي. وقـد جـاءت هـذه الزيادة مدفوعـة بالنمـو في صـافي الأربـاح، وتعزيـز الكفـاءة التشـغيلية عبر سلسلة القيمـة والتـدابير المنضبطـة لضبـط التكاليـف، مما سـاعد علم تحـسين هامـش صــافي الربــح مــن 10% إلم 16%. بالإضافــة إلم ذلــك، استفادت بلدنا مـن أربـاح الأنشـطة الدوليـة وخفـض تكاليـف التمويـل مـن خلال المفاوضات الفعالـة، مما سـاهم في تحقيـق صـافي أربـاح قـوي.

في عـام 2024، خطـت بلدنـا خطـوات كـبيرة في ابتـكار المنتجـات والتميـز في الجودة. ففت شهر مارس، تم تعزيز مجموعة منتجات العصائر بنكهـات محسّـنة وأصنـاف جديـدة وتعبئـة وتغليـف جديـد. وفي يونيـو،

أعلنت شركـة بلدنـا عـن مشروعهـا العـملاق الـذي تبلـغ تكلفتـه 3.5 مليـار دولار أمـريكي لإنشـاء اكبر مزرعــة متكاملــة رأســيًا للألبــان في الجزائــر. بحصـة 51% مـن الأسـهم، سـيضم المشروع أكثر مـن 270,000 بقـرة وسـينتج حــوالي 1.7 مليـار لتر مــن الحليـب ســنويًا. وبعــد التوقيـع على اتفاقيــة إطاريــة في أبريــل 2024 واتفاقيــة المســاهمين في ســبتمبر 2024، مــن المتوقـع أن يتــم توقيـع الاتفاقيـات ذات الصلــة، بمـا في ذلـك ترتيبـات الشراء فع الحكوفة الجزائرية، في الربع الأول فن عام 2025. كما تم تأسـيس الكيـان الجديـد "بلدنـا الجزائـر" في ينايـر2025.

وفي سبتمبر 2024، وقعت بلدنا أيضًا مذكرة تفاهم مع وزارة الصناعة والإنتـاج الصيـدلاني الجزائريــة لبحـث إنشـاء مشروع لإنتـاج حليـب الأطفـال بالشراكــة مــع الصنـدوق الوطنــي الجزائـري للاســتثمار. وتســلط هــذه المبادرة الضوء على التـزام بلدنـا بتوسـيع نطـاق تواجدهـا في الجزائـر والمســاهمة في صناعــات الألبــان والصناعــات الغذائيــة في الــبلاد.

في نوفمبر 2024، تـم تعزيـز توسع بلدنـا في السـوق المحليـة مـن خلال الفـوز بعقـد حكومـي بقيمـة 100 مليـون ريـال قطـري لتوريـد الحليـب المبخـر في عـام 2025. يتـم إنتـاج الحليـب المبخـر والقشـدة المعقمــة إلى جانب منتجات أخرى في المصنع الحديث الذي تم بناؤه حديثًا، مما يدعم أهداف الاكتفاء الذاتي الغذائي في قطر ويعزز الأمن الغذائي مـن خلال تقليـل الاعـتماد علم الـواردات.

توزيع الأرباح المقترح لعام 2024

يسر شركـة بلدنـا أن تعلـن عـن توزيـع الأربـاح المقترحـة على مسـاهميها عـن النتائج الماليـة لعـام 2024. وقـد قـرر مجلـس الإدارة إصـدار سـهم واحد مقابل كل 19 سـهم، وذلك بعـد موافقـة الجمعيـة العموميـة القادمــة. وتعكـس هــذه الخطــوة ثقــة الشركــة في آفاقهــا المســتقبلية وتهـدف إلى مكافـأة مسـتثمريها القيّـمين.

توزيعات أرباح بإجمالي 100 مليون سهم المقترح إصدارها بعد موافقة اجتماع الجمعية العمومية



تحقيق رقم قياسي في الإيرادات وصافي الأرباح والأرباح قبل خصم الفوائد والضرآئب والإهلاكات والإطفاءات



إطلاق ابتكارات جديدة



الفوز بعقد إنتاج الحليب المبخر مع الحكومة القطرية



زيادة الأرباح من الأنشطة الدولية



أول شركة في قطر تحصل على شهادة FSSC 22000 الإصدار 6



الكفاءة التشغيلية عبر سلسلة القيمة بأكملها



للإطلاع علم البيانات المالية الكاملة، يرجب زيارة الموقع الإلكتروني للشركة https://baladna.com/corporate أو مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني: ir@baladna.com